

March 2025 September 2025

(2025年3月、9月)



## A Sustainable Tomorrow:

World Summit of Green-Eco Demonstration Development

可持续发展的明天: 世界绿色生态示范发展论坛

#### 联合主办

世界发展基金会 中国能源环境研究中心 中国能源环境高峰论坛

#### Co-sponsored by

World Development Fundation
China Energy and Environment
Research Center
China Energy and Environment Summit

#### Under the Auspices of

United Nations Economic and Social Council
Major project of China National Social
Science Foundation; University of
International Business and Economics

支持单位: 联合国经济社会理事会 中国国家社会科学基金重大项目 对外经济贸易大学等

## Preface 前言

As the United Nations celebrates its 80th anniversary, the world faces the multiple challenges of intensifying global climate change, frequent environmental pollution and increasingly severe ecological destruction Guided by the Sustainable Development Goals (SDGs), this moment serves as a call to action for governments, industries, and individuals to work collectively toward a sustainable future.

在联合国庆祝成立80周年之际,世界面临着全球气候变化加剧、环境污染频发、生态破坏日益严重等多重挑战,在可持续发展目标(SDGs)的指导下,呼吁各国政府、行业和个人共同努力,迈向可持续的未来。

"A Sustainable Tomorrow: World Summit of Green-Eco Demonstration Development" is a two-part initiative, with a pre-event in March 2025 to strategize and mobilize culminating in the official summit in September 2025. This event underscores the enduring commitment from Civil Society to fostering global partnerships, innovation, and actionable solutions to address the twin imperatives of energy transformation, environmental resilience, and Ecological restoration.

"可持续发展的明天:世界绿色生态示范发展论坛"是一个由两部分组成的倡议,在2025年3月的前期活动中制定战略和动员,最终在2025年9月的正式峰会上达到高潮。这一活动强调公民社会对促进全球伙伴关系、创新和可行解决方案的持久承诺,以解决能源转型、环境恢复力和生态恢复这三大紧迫问题。

#### Theme 主题

Empowering Global Change: Green development of resources, Green Energy and Environmental Resilience for the Next 80 Years 助力全球变化:未来80年的资源 绿色开发、绿色能源和环境韧性

# Oncept Note Background 峰会背景

The 80th anniversary of the United Nations marks a historic milestone in its role as a champion of global peace, development, and sustainability. The SDGs, adopted in 2015, provide an universal framework to tackle urgent challenges, including climate change (SDG13), clean energy (SDG7), and sustainable resourceuse (SDG12). This event, timed to coincide with this landmark anniversary , seeks to inspire long-term commitments to Green development of resources, green energy and environmental resilience, ensuring athriving planet for generations to come.

联合国成立80周年是其作为全球和平、发展和可持续发展捍卫者作用的一个历史性里程碑。2015年通过的可持续发展目标为应对包括气候在内的紧迫挑战提供了一个世界性框架变革(SDG13)、清洁能源(SDG7)和可持续资源利用(SDG12)。这次活动恰逢这一具有里程碑意义的周年纪念,旨在激发对资源绿色开发、绿色能源和环境韧性的长期承诺,确保留给子孙后代繁荣发展的地球。



## ● Objectives 目标

- Highlight the intersection of Green development of resources , green energy innovation and environmental resilience within the framework of the SDGs.
  - 在可持续发展目标框架内强调 资源绿色开发、绿色能源创新 与环境韧性的协调发展。
- Develop inclusive solutions that empower women, youth, and marginalized groups, aligned with UNCSW priorities.
  - 制定包容性解决方案,赋予妇女、青年和边缘化群体,符合《联合国妇女地位公约》的优先事项。
- Strengthen global and local partnerships to scale impact on energy and resources access, and environmental sustainability.
   加强全球和地方伙伴关系,扩大对能源资源获取和环境可持续性的影响。

## → Participates参会者

- (a) Civil Society Organizations, including private sector and academia. 民间社会组织,包括学术界和私营部门。
- (b)United Nations Specialized Agencies, Funds.

#### 联合国专门机构、基金会

- (c) Intergovernmental organizations. 政府间组织
- (d)Press & Media. 新闻和媒体

## Timeline and Structure

## 时间地点和框架

#### 

- Objective: Strategizing and capacity-building with stakeholders to set the agenda for September's summit. 目标: 与利益攸关方一起制定战略和能力建设,为9月的大会制定议程。
- Activities: Discussions, workshops, and partnership development to align efforts with SDG priorities. 活动: 研讨交流会和伙伴关系发展,努力保持与可持续发展目标的优先事项一致。
- Envisioned Venue: Delegate Room at the United Nations Headquarters 预计地点: 联合国总部代表室
- Forecasted Capacity: Around 50 people 可容人数:约50人
- Proposed Date: March 18th, 2025 时间: 2025年3月18日

#### Official Summit (September 2025):

大会(2025年9月)

- Objective: Showcase actionable solutions, celebrate progress, and galvanize global Green Ecological actions. 目标: 展示可行的解决方案, 庆祝进展, 并激励全球绿色生态行动。
- Activities: Keynotes, panel discussions, grassroots initiative spotlights, and partnership announcements. 活动: 主题演讲、小组讨论、基层倡议焦点和伙伴关系公告。
- Release and focus: Classic cases, model base, green technology of World Summit of Green-Eco Demonstration Development.发布和聚焦: 世界绿色生态示范发展经典案例、模范基地、绿色技术。

## 中国团组考察活动:

除了上述的会议活动之外,中国团组将同时组织出席联合国妇女地位大会和 绿色生态总部行考察活动,包括:

- ②025年3月联合国妇女地位大会期间,计划组织10位专家和实业家前往纽约出席联合国妇女地位大会,华盛顿等城市进行绿色生态考察活动,时间前后7-10天;
- 2025年9月联合国大会期间,计划组织30位专家和实业家前往纽约、华盛顿、 休斯敦等城市进行绿色生态考察活动,时间前后10天。

| 申请   | 姓 名  |   | 单 位               |  |
|------|--|---|-------------------|--|
| 参与   | 职称/职务  | 联 | 系方式(微信、<br>手机号码等) |  |
| 考察者预 | 个人简历,包括但不限于是<br>否有美国学习/工作/旅行经<br>历等(护照、签证情况) |   |                   |  |
| 登记   | 关注的大会议题和考察内容                                 |   |                   |  |

## 截止日期(拟定):

中国协作方申报截止日期:2025年1月11日

联系地址:中国北京朝阳区惠新东街10号对外经济贸易大学科研楼10层

联系方式: ceeschina@139.com, ceesint@163.com; ceescees ( 微信 )

### 峰会主要负责人:

中方: 林智钦 中国能源环境研究中心主任、世界发展基金会执委会共同主席、 对外经济贸易大学教授

外方: 郭咸纲 世界发展基金会主席